
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 24.riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

11.11. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifik  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  J. Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský ,  Ing. Ladislav Šterbinský 
Vladimír Grega – 16.05 hod., Ing. Michal Kiššák – 18.00 hod., Ing. Juraj Jánošík -16.05 hod.  
ospravedlnení: Mgr. Š. Blaščák,   Michal Vaľko 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednostka: ospravedlnená 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Mgr. Janka Korfantová, Mária Lenártová, Štefan Gonda, Jozef 
Gardošík,Ing. Miloš Sagan, Branislav Kosťov, Viliam Baloga, M. Tomašková, Ing. Karol 
Lukáč, PhDr. Viera Novotná, Ing. Pavol Gubka 
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie   
                   2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                    3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
                    4. Pripomienky občanov 
                    5. Činnosť komisií MsZ 
  6. Spiš Invest – informácia o súčasnom stave 
  7. Prezentácia projektu „Grand Senior“ - Domov dôchodcov 
  8. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ, MŠ za uplynulý šk. rok 
  9. Úprava rozpočtu mesta -  r. 2008 
  10. Informácia – projekt IUVENTA, Koncepcia práce s mládežou 
  11. VZN 05/2008 – o podmienkach podnikania na území Mesta Spišské Vlachy 
  12. Správa HK z vykonaných kontrol 
  13. Rôzne 
  14. Diskusia 
  15. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Vzhľadom k tomu, že predseda komisie pre 
podnikanie nie je prítomný na zasadnutí navrhuje bod 11 vypustiť z rokovania a presunúť na 
iné zasadnutie. Taktiež navrhuje presunúť bod 6 a 7 pred bod 4.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia a jeho zmeny. 
 

2. Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária   Overovatelia: Ing. Ladislav Šterbinský 
              Ján Čurilla                    Vladimír Baloga 
              Mgr. Ján Kočiš      
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Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
2. Kontrola uznesení 
 

Primátor p. Ľ. Fifik previedol kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 23. mimoriadnom 
zasadnutí dňa 09.10. 2008. 
 
Primátor p. Ľ. Fifik: 
− navrhuje, zrušiť uznesenie č. 23/7 zo dňa 09.10.2008-pridelenie bytu SNP19/2 a uznesenie 
č. 22/4 zo dňa 18.9. 2008 v časti k tej istej veci    

 
4. SPIŠ INVEST – informácia o súčasnom stave 
 
 Ing. Miloš Sagan informoval poslancov MsZ o samotnom vzniku spoločnosti, ktoré 
súviselo s prijatím uznesenia poslancami MsZ ešte pred zápisom spoločnosti do Obchodného 
registra. Ing. Miloš Sagan je zástupcom Aukčnej spoločnosti, však na požiadavky aktuálneho 
diania súvisiaceho so zriadením priem. parku a požiadavkami investora sa založila nová 
spoločnosť, ktorá bude pracovať pre Spiš a pre konkrétny projekt priem. parku Sp. Vlach aj 
vo vzťahu k bezproblémovému prevodu majetku. Záujemca – zahraničný investor stále javí 
záujem o daný projekt. Samotné podmienky vzájomnej spolupráce sú dané v zmluve. 
 
 Primátor p. Ľ. Fifik upriamil pozornosť poslancov na to, že mesto nie je ničím 
ohrozené. V zmluve sú stanovené podmienky, ktoré budú dodržané. 
 
5.  Prezentácia projektu „ GRAND SENIOR“ – Domov dôchodcov 
 
 Primátor p. Ľ. Fifik predstavil poslancom víziu zriadiť domov dôchodcov v Sp. 
Vlachoch v bývalom objekte detského domova. Vzhľadom k tomu, že Mesto Spišské Vlachy 
nemá nad 5 tis. obyvateľov nie je podľa podmienok žiadosti EU oprávneným žiadateľom na 
takýto projekt. Však je možnosť vybudovať nový domov dôchodcov na pozemku vedľa 
objektu, zaradiť ho do siete a po 2 – 3 rokoch žiadať fin. príspevok na rekonštrukciu staršieho 
objektu.  
 Ing. B. Kosťov – koordinátor projektu predstavil základné myšlienky predkladaného 
projektu. Mesto ak by bolo ochotné začať budovať domov dôchodcov, je potrebné, aby svoju 
časť nákladov znášalo prostredníctvom úveru a podaním žiadosti na ŠFRB. Prínos projektu 
pre mesto je sociálneho charakteru, cca 15-16 prac. miest, doplnkové služby – pr. rozvoz 
stravy. 
Navrhuje zriadiť neziskovú spoločnosť, ktorá by platila mestu nájomné. Ak by mesto 
prejavilo záujem o takýto projekt je potrebné zahrnúť náklady do rozpočtu na nasl. rok. 
 
 Primátor p. Ľ. Fifik odporučil, aby sa týmto projektom bližšie zaoberala stavebná 
komisia na svojom zasadnutí a danú stavbu predrokovala. 

 
6.  Pripomienky občanov  

 
 p. Gardošík predniesol poslancom MsZ požiadavky občanov Včelnej ulice. Mesto má 
spor s p. Pavlíkom, ktorý bol riešený súdnou cestou s tým, že mesto daný spor prehralo. 
Obyvatelia ulice žiadajú, aby sa podalo odvolanie na Krajský súd v Košiciach a apeloval na 
poslancov, aby boli nápomocní pri vysporiadaní pozemkov. Ako aj žiada zmeniť právneho 
zástupcu. 
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Mgr. Chudíková M. - poslankyňa- súhlasí s návrhom podať odvolanie na Krajský súd a 
zmenou právneho zástupcu mesta. 
Navrhuje vrátiť spis JUDr. Škovránovej, ktorá mesto zastupovala pred niekoľkými rokmi. 
 
 p. V. Baloga – upozorňuje poslancov, že za rodinnými domami na Lipovej ulici sa robí 
čierna skládka KO. 
 Ďalej apeluje na poslancov a primátora, aby sa snažili zabezpečiť poriadok pri ZŠ, 
Komen. 6 a aby poriadková komisia častejšie zasahovala, pretože rómski žiaci z Kostolnej 
ulice okrádajú mladších žiakov. Má obavy, lebo v zimnom období sa skôr stmieva . Konkrétne 
poukázal na to, že jeho vnučku už 3x okradli cestou zo školy. Obrátil sa už aj na políciu, však 
oni to neriešia,lebo sú to neplnoletí žiaci a kradnuté veci sú drobného charakteru – 
sponky,gumičky, perá a pod. Na záver požiadal primátora, aby zabezpečil asistenta do školy, 
ktorý by dohliadal na poriadok v okolí školy. 
 
Mgr. V. Baloga – poslanec – rómska kriminalita je celoslovenský problém, nie iba tohto 
mesta. Bohužiaľ naša legislatíva je tak nastavená, že aj keď majú podozrivých žiakov, polícia 
nemôže vstúpiť na ich pozemok bez povolenia,lebo je to ich súkromné vlastníctvo. 
 
Primátor p. Ľ. Fifik chce túto situáciu riešiť a v budúcom roku sa začnú stavať 
nízkoštandardné byty pre ľudí v hmotnej núdzi, čím sa zmenší koncentrácia rómov v jednom 
rodinnom dome. O krádežiach rómskych žiakov je informovaný aj riaditeľ ZŠ, ktorý sa snaží 
v tejto veci zasahovať a prijímať opatrenia. 
 
 7. Činnosť komisií MsZ 
 

Mgr. J. Kočiš informoval prítomných poslancov o poslednom zasadnutí školskej 
komisie. 

 
Mgr. V. Baloga – predseda športovej komisie informoval o poslednom zasadnutí 

športovej komisie, kde prerokovali prípravu turnajov, možnosť výstavby multifunkčného 
ihriska a možnosti prevádzkovania kolkárne ako aj návrh zmeny rozpočtu na rok 2008. 

 
Mgr. Chudíková M. - predsedkyňa poriadkovej komisie informovala poslancov o 

poslednom zasadnutí poriadkovej komisie, kde sa prerokovali sťažnosti občanov – p. 
Palenčára, Ing. J. Jánošíka, p. Jánoša a p. Filipovej, p. Vítkovského a p. Hrabkovej. 

Zároveň informovala, že sa vzdáva funkcie predsedy komisie a žiada, aby sa zvolil 
nový. 

Mgr. J. Kočiš a Mgr. v. Baloga ju požiadali aby aj naďalej zotrvala vo funkcii.  
Mgr.  Chudíková M. - na záver dodala, že zotrváva vo funkcii naďalej. 
 
Komisia stavebná a zdravotníctva nemala zasadnutie. 
Komisia pre podnikanie mala zasadnutie, však predseda bude informovať o záveroch na 

najbližšom zasadnutí MsZ, vzhľadom k tomu, že je ospravedlnený. 
 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik navrhol poslancom uznesenie, ktoré sa dotýka budovy, SNP 

35, ktorá bola odsúhlasená na predaj vo vzťahu k doriešeniu ťarchy na LV. 
 
Zároveň navrhol poslancom riešiť prioritne situáciu na Vajanského ulici – najmä 

odkúpenie rod. domu p. Pačana a p. Tauberovej. Navrhuje odkúpiť dom p. Pačana za 200 tis. 
Sk a p. Taubera za 1.100 tis. Sk. 
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Mgr. M. Chudíková – poslankyňa súhlasí s návrhom odkúpiť dom od p. Pačana za 200 

tis. Sk a čo najskôr ho aj zbúrať. 
P. Lorinc navrhuje začať postupné odkupovanie RD od Rómov a stanoviť harmonogram 

a postup búracích prác. 
Mgr. V. Baloga – poslanec upozorňuje, že môže dôjsť k navýšeniu nákladov na asanáciu 

vzhľadom k tomu, že RD majú aj hospodárske budovy na záhradách 
J. Čurilla – poslanec – navrhuje, aby sa všetci poslanci stretli na rokovaní stavebnej 

komisie dňa 14.11. 2008 o 16 hod., kde okrem iného preberú aj situáciu na Vajanského ulici a 
asanovanie ulice. 
 
8.  Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ, MŠ za uplynulý šk. rok  
 
 Mgr. Janka Korfantová  riaditeľka predniesla správu o výchovno – vzdelávacej činnosti 
ZŠ, SNP 13 za uplynulý šk. rok. 
 Ing. Pavol Gubka – riaditeľ predniesol správu o výchovno – vzdelávacej činnosti ZŠ, 
Komenského 6 za uplynulý šk. rok. 
 PhDr. Viera Novotná riaditeľka predniesla správu o výchovno – vzdelávacej činnosti MŠ, 
SNP 1 za uplynulý šk. Rok. 
 Uvedené správy sú k dispozícii a nahliadnutiu na školskom úrade. 
 
9.  Úprava rozpočtu mesta -  r. 2008 
 
 Ekonómka MsÚ p. Nemčíková predniesla návrh úpravy rozpočtu  mesta na rok 2008. 
PhDr. Viera Novotná  navrhla zmenu z bežných výdavkov na kapitálové výdavky vo výške 50 
tis. Sk. 
Mgr. V. Baloga poslanec žiada navýšiť rozpočet pre športové služby o 52 tis. Sk a zároveň 
navrhuje, aby podnikatelia sponzorsky podporovali činnosť mesta. 
 Po diskusii poslanci návrh úpravy rozpočtu schválili. 
 
 
10.  Informácia – projekt IUVENTA, Koncepcia práce s mládežou 
 
 P. Tibor Škrabský – zástupca organizácie IUVENTA informoval poslancov MsZ o 
projekte Partnerstvo a vzdelávanie zamestnancov  samosprávy. Daný projekt je ročný. Do 
tohto projektu bolo zahrnuté aj Mesto Spišské Vlachy, kde majú svojho zástupcu. Cieľom je 
pomôcť mestám naštartovať mládežnícku politiku a prácu s mládežou a vytvoriť Koncepciu 
práce s mládežou. Preniesol základné myšlienky, ktoré budú zakomponované v Koncepcii 
práce s mládežou, čo umožní mestu žiadať fin. dotáciu zo zdrojov EÚ v danej oblasti. 
 
Mgr. Markéta Klapáčová informovala poslancov MsZ o aktivite, ktorú mesto organizovalo v 
rámci Európskeho týždňa mládeže a to dňa 07.11. 2008 sa uskutočnilo v spolupráci a za 
finančnej podpory IUVENTY Diskusné fórum mladých Vlašanov. Cieľom bolo informovať 
čo najširší okruh mládeže v meste o zámeroch mesta ako aj vypočuť názory a pripomienky 
mladých k práci s mládežou. Boli pozvaní hostia a to: zástupcovia mládežníckeho parlamentu 
Prešov, zástupca organizácie IUVENTA a pedagógovia zo ZŠ sv. J. Krstiteľa Sp. Vlachy, ktorí 
svojimi príspevkami obohatili diskusiu k danej téme. 
 
 
 



 1

11.  Správa HK z vykonaných kontrol 
 
 Hlavný kontrolór mesta Ing. Stanislav informoval poslancov o záveroch z vykonanej 
kontroly a predniesol správu o výsledku kontroly, ktorá sa týkala  čerpania reprezentačných 
výdavkov za rok 2007 a tvorby a čerpania sociálneho fondu za rok 2007. 
 Ing. Šterbinský L.- požiadal  o zdôvodnenie, prečo bolo repre prečerpané 
 Ing. F. Stanislav zdôraznil, že repre primátora zahŕňalo náklady matriky, kytíc a 
nákladov občerstvenia na MsZ, čo znamená, že rozpočet bol nedodržaný. V súčasnosti sa 
náklady  delia. 
 Ing. M. Kiššák odporúča pripraviť vnútorný predpis na použitie fin. prostriedkov na 
reprezentačné a propagačné účely. 
 
12.  Rôzne 
 
 Ing. M. Kiššák – poslanec upozornil na zlý technický stav domu smútku ako aj na 
potrebu odvodnenia dažďovej vody v okolí. Zároveň doporučil dokúpiť vozík a doriešiť 
úschovu kľúča od vchodu so spoločnosťou Brantner a prehodnotenie existujúcej zmluvy. 
 
 Mgr. Ján Kočiš – poslanec upozorňuje na obrovské množstvo osobných áut v centre 
mesta počas víkendov a parkujúcich nákl. áut, ktoré parkujú skoro všade kde sa dá a porušujú 
sa všetky dopr. predpisy. Doprava je v tomto čase veľmi komplikovaná najmä smerom k 
autobusovej zastávke. 
 
 Ing. M. Kiššák – poslanec doporučuje rokovať so spoločnosťou Alcupro, aby v ich 
objekte boli vyčlenené parkovacie plochy pre kamióny. 
 
 Ing. Repaský – poslanec sa informoval, či spoločnosť Terra Metal je už v prevádzke a 
či má potrebné povolenia 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik informoval, že spoločnosť Terra Metal je v prevádzke na 
základe povolení, ktoré bolo prednesené na predchádzajucom zasadnutí MsZ ako aj dodal, že 
sú ochotní sponzorsky podporiť činnosť mesta. 
 Zároveň informoval poslancov, že sa pripravuje program na Mikuláša pre deti dňa 
05.12. 2008 a následne na druhý deň 06.12. 2008 bude vianočný koncert. 
 
 Ján Čurilla – poslanec – žiada primátora o informáciu, kedy sa začne s opravou cesty 
na Kukučínovej ulici 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik  odpovedal, že v priebehu budúceho týždňa by mala byť pripísaná 
na účet mesta dotácia Úradu vlády vo výške 1 mil. Sk na tento účel. V prípade dobrých 
poveternostných podmienok a počasia sa s rekonštrukciou cesty začne ešte v mesiaci 
november 2008. Uvedená dotácia musí byť vyčerpaná najneskôr do 31.03. 2009. 
 
 Ing. M. Kiššák – poslanec odporúča pripraviť kalkuláciu a rozpočet na danú akciu. 
Zároveň žiadal od primátora informáciu o činnosti  stavebného úradu, pretože sa množia 
sťažností občanov ako aj niektorí starostovia chcú zvážiť členstvo v spoločnom stavebnom 
úrade ako aj prehodnotiť činnosť školského úradu. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik  odpovedal, že obce sú viazané zmluvou a nie je možné 
jednostranné odstúpenie jednotlivých obcí. Však v najbližšom možnom termíne sa zvolá 
spoločné sedenie starostov obcí a prevádzka stavebného úradu sa prerokuje.  
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Hlavný kontrolór mesta dodal, že obce sú povinné vzhľadom k podmienkam zmluvy 
prispievať na prenesený výkon štátnej správy v stavebnej oblasti. 
 
 Ing. J. Jánošík požadoval od primátora urgentné riešenie dodávky elektriny a 
prevádzku  lyžiarskeho vleku  v časti Zahura. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik  odpovedal, že dodávka elektriny pre lyžiarsky vlek je v štádiu 
riešenia a mesto sa bude snažiť vlek sprevádzkovať. 
 
13.  Diskusia 
 
 p. Tauberová sa informuje kedy mesto začne s vykupovaním domov na Vajanského 
ulici,  konkrétne kedy sa odkúpi jej rodinný dom. Zdôraznila zlú situáciu , v ktorej sa 
nachádza a požaduje konkrétnu odpoveď od poslancov a primátora. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik  odpovedal, že poslanci sa dohodli, že tento bod samostatne 
prerokujú dňa 14.11. 2008 na zasadnutí stavebnej komisie. 
 
 Ing. M. Kiššák – poslanec sa opýtal na výsledok pri odkupovaní pozemkov v časti 
Patria. 
Primátor mesta p. Ľ. Fifik  odpovedal, že zatiaľ sa nepodarili pozemky odkúpiť od všetkých 
vlastníkov. 
 
14. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 11.11. 2008 

 
 
 Ľubomír Fifik       Mária Džugasová        

  primátor mesta     prednostka MsÚ          
 
 
 
 

Overovatelia:            Mgr. Vladimír Baloga 
    
                         Ing. Ladislav Šterbinský 
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MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 24/2008 
 

Z 24.riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 11.11. 2008 
 
Uznesenie č. 24/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) schvaľuje 
− program rokovania 24.riadneho zasadnutia MsZ dňa 11.11. 2008  
 
B.) volí 
− do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Ján Čurilla                                
             Mgr. Ján Kočiš      
    
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. 
Ladislav Šterbinský 
 
Uznesenie č. 24/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
        berie na vedomie 
− kontrolu plnenia uznesení MsZ  prijatých na 23. mimoriadnom zasadnutí dňa 09.10. 2008  
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. 
Ladislav Šterbinský 
 
Uznesenie č. 24/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 ruší 
-  uznesenie č. 23/7 zo dňa 09.10. 2008 v plnom znení -pridelenie bytu SNP19/2 a uznesenie 
č. 22/4 zo dňa 18.9. 2008 v časti k tej istej veci    
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za: Mgr. V. Baloga, Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef 
Repaský , Ing. Ladislav Šterbinský 
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Uznesenie č. 24/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) súhlasí 
− s podaním odvolania na Krajský súd v Košiciach vo veci súdneho sporu – Mesto Spišské 

Vlachy – Ing. Pavlík 
 
B.) odporúčajú 
-   primátorovi mesta zmenu právneho zástupcu daného sporu. 
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. 
Ladislav Šterbinský 
 
Uznesenie č. 24/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
 
- zriadenie Vecného bremena k budove na ul. SNP 35 s pozemkom zapísanej na LV č. 1, 
budova s.č. 291 na parc.č.1062/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 276 m2  v k.ú. 
Spišské Vlachy v zmysle § 151 písm.n až  §151 písm. p Občianskeho zákonníka. 
 
Vecné bremeno bude zriadené v zmysle § 151 písm.n ods.1  a ods. 2  a  týka umiestnenia 
rozvodu a prechodu plynovej prípojky nízkeho tlaku plynu prechádzajúcej z ul. SNP cez 
chodbu objektu k parcelám KN č.1063/3, č.1056, č.1055 a  parc. č.1063/2 prechádzajúc cez 
parcelu č.1063/1, ktorá je zapísaná na LV č. 1. k.ú. Spišské Vlachy. 
 
Terajší vlastník  uvedenej nehnuteľnosti  na ul. SNP 35 a budúci vlastníci predmetnej 
nehnuteľnosti sú    p o v i n n í    z vecného bremena In rem t.zn. ak dôjde k zmene 
vlastníctva, prechádza so zmenou vlastníctva veci na nadobúdateľa aj vecné bremeno, ktorým 
je nehnuteľnosť zaťažená. 
 
O p r á v n e n í   z vecného bremena sú majitelia nehnuteľnosti a parciel : 
KN č.1063/3, č.1056, č.1055 a  parc. č.1063/2 a parcely č.1063/1, ktorá je zapísaná na LV č. 
1. v k.ú. Spišské Vlachy. 
 
Náklady súvisiace so zachovaním a opravami užívanej  veci t.j. plynovej prípojky je povinný 
znášať  ten, kto je na základe práva zodpovedajúceho vecnému bremenu   o p r á v n e n ý    
vec užívať. 
Ak bude v budúcnosti plynovú prípojku užívať vlastník objektu na ul SNP 35, bude povinný 
náklady znášať podľa miery spolunažívania. 
 
Vecné bremeno povinných osôb k oprávneným osobám bude zriadené bezúplatne. 
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Na základe tohoto uznesenia Mestského zastupiteľstva bude požiadané, aby bol uskutočnený 
zápis do katastra nehnuteľnosti  v časti C : Ťarchy.    
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga, Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Ing. 
Ladislav Šterbinský 
 
Uznesenie č. 24/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 neschvaľuje 
− návrh na odkúpenie domu p. Taubera v cene 1.200.000,- Sk 
 
Hlasovanie MsZ :  0za   :  6 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 2  nehlasoval  (  0:6:0:2) 

 
Proti: 
Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, 
Ing. Juraj Jánošík 
Nehlasovali: 
Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Vladimír Baloga 
 
Uznesenie č. 24/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
- správy o výchovno – vzdelávacej činnosti - ZŠ, SNP 13 Sp. Vlachy, -ZŠ, Komenského 6, 
Sp. Vlachy a MŠ, SNP 1, Sp. Vlachy za uplynulý školský rok. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, 
Ing. Juraj Jánošík,Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Vladimír Baloga 
 
Uznesenie č. 24/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
− úpravu rozpočtu na rok 2008 podľa predloženého návrhu  
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  2   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:2:0) 

 
Hlasovali za:  
Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, 
Ing. Juraj Jánošík 
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Zdržali sa: 
Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Vladimír Baloga 
 
Uznesenie č. 24/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) berie vedomie 
− správu hlavného kontrolóra o vykonaných kontrolách 
 
B.) odporúča 
− primátorovi mesta pripraviť vnútorný predpis použitia prostriedkov na reprezentačné a 

propagačné účely 
 
 
Hlasovanie MsZ :   9 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  9:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Ján Čurilla ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský , Vladimír Grega, 
Ing. Juraj Jánošík,Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Michal Kiššák 
 
 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
Spišské Vlachy, 11.11. 2008     
 
        Ľubomír Fifik 
         primátor mesta 


